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Podkomisji sejmowej ds. ustawy 
o Ogrodach Działkowych 

Kierujemy do Pani jako Zarząd ogrodu „Zelmerowiec" w Rzeszowie niniejszy 
iist, aby podzielić się niepewnym losem ustawy sejmowej dotyczącej ogrodów 
działkowych, którą jesteśmy bardzo zainteresowani, jesteśmy zaniepokojeni, 
pomimo szumnych zapowiedzi i deklaracji składanych przez ugrupowanie 
Platformy Obywatelskiej jak i samego Przewodniczącego Pana Donalda Tuska. 
Mimo ciężkiej i intensywnej pracy podkomisji, którą Pani kieruje, efektów my 
działkowcy nie widzimy. Mówienie, że członkowie podkomisji obronili projekt 
obywatelski, to jest małe nieporozumienie. Zostały wprowadzone 34 poprawki, 
a niektóre zapisy są niezgodne z konstytucją, co podważali już na podkomisji 
konstytucjonaliści. Krytycznie odnosimy się do poprawek wprowadzonych 
przez posłów PO. Widzimy z ich treści, że nie pofatygowali się nawet, by 
poznać zasady funkcjonowania ogrodów działkowych. Oczekujemy, że 
członkowie podkomisji, a w szczególności posłowie z Pani Ugrupowania, 
powrócą do ustawy przygotowanej przez działkowców. Ponadto chcemy 
przypomnieć o zbliżających się wyborach. 
Liczymy na Pani przychylność i wysłuchanie głosu działkowców. 
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